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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:1280 Svenska Skeppshypoteks utlåningsverksamhet

För sex månader sedan ställde jag en skriftlig fråga till näringsminister Mikael 
Damberg (S) om han avser att verka för ändrade kriterier för Svenska 
Skeppshypoteks utlåningsverksamhet som möjliggör krediter över normal 
belåningsgrad när företaget i övrigt är solvent. I sitt svar skrev näringsministern 
bland annat: ”Regeringen avser således att se över möjliga regelförändringar 
inom sjöfartsområdet och återkomma samlat kring dessa. Kriterierna för 
Svenska Skeppshypoteks utlåningsverksamhet kommer att ingå i detta." Jag 
utgår från att Näringsdepartementet under de sex månader som har gått sedan 
jag fick svaret har arbetat med frågan och är därför intresserad av att höra hur 
långt processen har kommit.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga närings- och innovationsminister 
Mikael Damberg:

Vilka åtgärder har näringsministern vidtagit de senaste sex månaderna för att 
verka för ändrade kriterier för Svenska Skeppshypoteks utlåningsverksamhet 
som möjliggör krediter över normal belåningsgrad när företaget i övrigt är 
solvent?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-26
Besvaras senast
2016-06-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


